
1 / 2 

Zápis z 11. jednání komise RM pro místní část Vlčovice 
konaného dne 21. 3. 2016 ve Vlčovicích 

 
 
Přítomni: Radim Hyvnar - předseda komise 

  Roman Gajdušek - člen 
  Radek Harabiš - člen 
  Hana Kutáčová - členka 
  Vlastimil Mrkva - člen 
  Roman Polášek - člen 
 
Host:  Stanislav Šimíček  garant RM pro MČ Vlčovice 
 
  Viz prezenční listina, která je nedílnou součástí zápisu. 
 
 

 

 Jednání MKRM zahájil předseda Radim Hyvnar, přivítal přítomné a představil program.  

Výsledek hlasování: 6–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání bere na vědomí informaci 2. místostarosty Stanislava Šimíčka 
týkající se změny v osobě garanta RM pro místní část Vlčovice, kterým se z rozhodnutí RM 
Kopřivnice stal 1. místostarosta Mgr. Lumír Pospěch.  

Výsledek hlasování: 6–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání bere na vědomí informaci OMM, že novou plakátovací plochu 
u lávky z Mniší do Vlčovic nelze umístit po pravé straně chodníku ve směru do Vlčovic z důvodu 
umístění inženýrských sítí a jejich ochranného pásma.  

Výsledek hlasování: 6–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání bere na vědomí informaci OMM, že odstranění vedení a sloupů 
nefunkčního místního rozhlasu je v místní části Vlčovice plánováno na rok 2016.  

Výsledek hlasování: 6–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání bere na vědomí informaci OMM, že město Kopřivnice bude chtít 
získat dotaci na rozšíření varovného bezpečnostního systému spočívající v zajištění funkčnosti 
výměnou kabelového vedení VO; v případě dosažení na tuto dotaci bude vzdušné kabelové vedení 
VO vyměněno po potvrzení získání dotace; nedosáhne-li město na tuto dotaci, bude výměna 
vzdušného kabelového vedení VO prováděna postupně správcem veřejného osvětlení.  

Výsledek hlasování: 6–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání bere na vědomí informaci OMM, že SLUMEKO, jako provozovatel 
jednotné kanalizační sítě v místních částech, připraví a doručí požadované podklady nejpozději do 
konání veřejných schůzí v místních částech; místní komise opakovaně žádala o informaci o 
finančním toku peněz týkajících se stočného v místních částech Vlčovice, Mniší a Lubina, tedy o 
inkasovaných příjmech a výdajích za provedené práce a o údržbě kanalizační sítě v jednotlivých 
místních částech, nejlépe za posledních 12 měsíců.  

Výsledek hlasování: 6–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání bere na vědomí informaci OMM a ORM, že požadavek na řešení 
odvodnění místní komunikace a přilehlé lokality vlevo od této místní komunikace, vedoucí od 
č.p. 104 (Balcárkovi) k č.p. 153 (Kahánkovi), spolu s majiteli dotčených nemovitostí, buďto 
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formou otevřeného příkopu vlevo podél této místní komunikace se směrováním toku vody do 
náhonu, nebo ještě lépe formou prodloužení stávající nejbližší kanalizace o cca 40 – 50 metrů a 
napojení se na tuto prodlouženou kanalizaci, není zařazen v rozpočtu investičních akcí na rok 
2016, neboť se tento požadavek nenacházel v seznamu komisí zaslaných požadavků na prvních 
místech; ORM se podrobněji touto záležitostí nezabýval, protože nemá žádnou finanční položku 
v rozpočtu, ze které by hradil průzkumné, projektové či realizační práce, a nemá ani volné fyzické 
kapacity zaměstnanců.  

Výsledek hlasování: 6–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání bere na vědomí informaci OMM, že se výhledově počítá s opravou 
místní komunikace na horní ulici na dolním konci obce, kde je propadlý pruh komunikace po 
zaasfaltování výkopu plynového potrubí v 90. letech a tento propad je v některých místech již tak 
velký, že ohrožuje bezpečnost provozu; dle vyjádření OMM propad komunikace v současné chvíli 
při dodržování nejvyšší dovolené rychlosti nezpůsobuje překážku v dopravním provozu, přičemž 
OMM upozorňuje, že po odstranění nerovností dojde ke zvýšení rychlosti projíždějících vozidel; 
OMM zjistí rozsah nutných oprav a vyčíslí náklady; nezmiňuje však již, že místní komise již 1 rok 
zároveň žádá o zřízení zpomalovacího retardéru na této místní komunikaci.  

Výsledek hlasování: 6–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání bere na vědomí informaci OMM a ORM, že Dopravní skupina při 
MěÚ zamítla požadavek místní komise na instalaci rozhledového zrcadla, které by zajistilo 
bezpečnější výjezd z místní komunikace u kulturního domu na hlavní silnici I/58, konkrétně 
odbočení doleva směrem na Kopřivnici, a rovněž bezpečnější přejezd této hlavní silnice směrem 
od kulturního domu na místní komunikaci vedoucí na náves; dle vyjádření OMM zrcadlo nelze 
umístit z důvodu existence inženýrských sítí a jejich ochranného pásma; dalším faktorem 
k zamítnutí je umístění sloupu VO osvětlujícího přechod pro chodce – tento sloup by byl dle 
vyjádření překážkou v rozhledu, která by se zobrazovala v zrcadle, a tím by nedošlo ke zlepšení 
rozhledových podmínek v této křižovatce; rozhledové podmínky a zobrazovací poměry v zrcadle 
bohužel není možné optimalizovat ani změnou umístění zrcadla z důvodu výskytu inženýrských 
sítí (plyn a voda); pro zvýšení bezpečnosti při vyjíždění byla provedena výměna DZ P4 „Dej 
přednost v jízdě“ za DZ P6 „STOP“.  

Výsledek hlasování: 6–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 

 Místní komise po projednání bere na vědomí informaci společnosti SLUMEKO obsahující 
textový výčet prací na kanalizaci ve Vlčovicích v roce 2015, doplněný o fotodokumentaci 
výsledků některých z těchto provedených prací; místní komise očekává od společnosti 
SLUMEKO dodání úplného požadovaného souboru informací dle sdělení OMM nejpozději do 
konání veřejných schůzí v místních částech.  

Výsledek hlasování: 6–0–0 (pro návrh, proti návrhu, zdržel se) 

 
 
 

 Příští řádné jednání MKRM Vlčovice se uskuteční v pondělí 18. dubna 2016 po skončení setkání 
vedení města s občany Vlčovic.  

 
 
 
 
 

Zapsal:  Radim Hyvnar  Správnost ověřil:  Radek Harabiš 


